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DATUM AANWEZIG   OPGESTELD DOOR  

27 – 11 – 2023  Sebastian, Roger, Rob, Mark, Nina Nina 

 

VERGADERING 

 

AGENDAPUNT 

 

TOELICHTING AFSPRAKEN INSTEMMING/ADVIES 

Opening en vaststellen 

agenda 

   

Ingekomen post/ 

mededelingen 

Kandidaten verkiezingen 

oudergeleding MR 

Sebastian zal voor 

de verkiezingen 

de ouders op 

vrijdag nog een 

herinnering sturen 

om de 

stembiljetten in te 

leveren. 

 

 

Onderwerpen vanuit 

directie 

Nieuwbouw: Alles loopt op schema, 

regenachtige dagen ligt het even 

stil. Er wordt veel op locatie 

besproken zodat er meteen goed 

afgestemd kan worden.  

 

Reactie verhuisdagen 
Weinig reactie behalve dat de BSO 

aangaf geen opvang te kunnen 

leveren. BSO kon in eerste 

instantie niet opvangen omdat dit 

geen studiedagen zijn. Vanuit 

school wordt dit wel als 

studiedagen gerekend en er wordt 

nu met Korein opnieuw gesproken.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Verhuisbedrijf dat we gaan 

gebruiken is Mondial, we hebben 

daar ook al de opslag staan. Zij 

gaan woensdag of donderdag in de 

vakantie alles overhuizen.  
Met van Happen gaan we regelen 

om op de huidige locatie vast af te 

kunnen voeren na de 

kerstvakantie. De noodunits 

worden 1 maart opgeleverd.  
Met de gemeente is afgesproken 

om tot eind maart te hebben voor 

het hoofdgebouw opgeleverd moet 

worden.  
 

Warmtepompinstallatie moet in de 

nieuwbouw binnenkort al aangaan. 

(week 51 starten ivm drogen van 

de binnenruimte).  

 

Er is een greywash over de planken 

gegaan in de aula. Dit was niet 

conform de afspraken, daar is deze 

week overleg over.  

 

Sebastian heeft overleg gehad over 

de buiteninrichting met de 

natuurouders. Zij hadden nog 

(eetbaar) plantgoed en spullen die 

gebruikt konden worden. Zij gaan 

schakelen met de architect van de 

buiteninrichting.  

 

Het budget voor de buiteninrichting 

lijkt vooralsnog uit te komen. Ook 

dankzij de schenking van de 

ouderraad. Voor het buitenlokaal is 

ook een bekostiging van Korein 

meeberekend. 

 

Kamp zal dit jaar onder 

voorbehoud van goedkeuring van 

de gemeente in het huidige 

schoolgebouw plaatsvinden.  

 

Vergevorderd stadium invulling 

zwangerschapsverlof Emmie, 

Hopelijk volgende week helemaal 

rond.  

Per 1 februari zou deze persoon in 

dienst treden. Emmie gaat rond 

eind februari met verlof.  

 

Vervangingsbeleid is ge update. 

Sebastian licht dit nieuwe beleid 

toe. We hebben het tot nu toe goed 

op kunnen vangen intern en met 

de vervangingspool. Het is goed om 

deze weer onder de aandacht te 

brengen bij de ouders, zodat ze op 

de hoogte zijn.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

Vakantierooster 2024-2025 wordt 

alvast gedeeld door Sebastian. Dit 

heeft te maken met de 

Erasmusbeurs die is aangevraagd. 

Voorstel om dit te doen in week 23 

rond pinksteren. Week 11, als een 

verlengde voorjaarsvakantie. Of 

eventueel week 38 of 39 (enkele 

weken na de start van het 

schooljaar).  
Vanuit de beurs ga je Job 

Shadowen, waarbij je minimaal 3 

dagen bij een andere school op 

bezoek gaat.  
  
 
Sebastian vraagt of we alle 

beleidsstukken hebben ontvangen 

volgend  → wij controleren of deze 

binnen zijn en zo niet geven we dit 

door aan Sebastian.  
Het veiligheidsplan moet 

aangepast worden voor de nieuwe 

locatie. Sebastian deelt deze rond 

de kerstvakantie met ons. We 

kunnen deze dan de volgende 

vergadering direct vaststellen.  

Er komen nu via de MR zorgen 

binnen, deze personen kunnen bij 

Sebastian binnen lopen met hun 

zorgen, hij kan toelichten hoe dit 

werkt en aan welke risico 

beperkingen is gedacht.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jaarplan 

controleren welke 

beleidsstukken 

nog ontbreken. 

Nina koppelt het 

activiteitenplan 

aan de gekozen 

vergaderdata en 

deelt dit met 

Sebastian. 

 

 

 

 

 

 

Advies vanuit de MR 

gaat uit naar week 23 

voor de studiereis van 

de Erasmusbeurs. 

Proberen om daar 

een volledige week 

van te maken. 

GMR 

       

GMR wil meer contact met alle MR-

en. Er is nu vrijwel geen contact. 

Agenda en notulen worden 

gedeeld, maar er is verder geen 

contact.  

Wat vinden de MR-en belangrijk 

bovenschools beleid waarbij de 

GMR meekijkt.  

Wat verwacht de MR van de GMR?  

 

 

 

Welke feedback kunnen de MR-en 

de GMR geven over de 

speerpunten voor dit jaar?  

Jaarplan zou fijn 

zijn om in te zien. 

Dit kun je nu zelf 

zoeken, is nog niet 

actief 

aangeboden.  

 

Het koersplan 

voor de komende 

4 jaar is mooi om 

mee te nemen.  

 

Overkoepelende 

thema’s zouden 

we meer samen 

kunnen oppakken, 

zoals de bezetting, 

onderwijskwaliteit 

etc?  

 

Deze zijn nog niet 

ontvangen.  

 

Rob licht toe dat 

deze vanuit 

werkgroepen 

 
 



voorbereid 

worden.  

Agenderen dit 

voor de 

vergadering van 

januari (mits we 

deze dan hebben 

ontvangen)  

 

Er is vanuit onze 

MR niet veel 

behoefte aan 

meer contact.  

 

Verkiezingen 

voorbereiden 

De MR-leden maken de 

stembriefjes en verdelen deze over 

de stamgroepen. 

  

Afsluiting    

 

 


